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Budući ljudi 

 

Ovdje slijedi nekoliko stranica iz knjige za djecu, Budući ljudi (autori: Tom Jackson i Christina Guitan) 

koja je objavljena u 2019.g. i gdje je opisano ovo što nam se trenutno dešava, na način da to može 

shvatiti svako dijete (što istovremeno ne znači da to može vidjeti i razumjeti i svaki odrastao čovjek). 

 

 

 

 



 

 

Zamislite mašinu toliko malu da može biti ubrizgana u vaše tijelo. To je nanotehnologija gdje uređaji 

mogu biti mjereni u nanometrima – a to je milijarditi dio metra. Takva jedna mašina – nazovimo ju 

„nanobot“ – bila bi veličine jednog virusa a mogla bi putovati po vašem tijelu preko krvi i ulaziti i 

izlaziti iz ćelija. To može zvučati kao naučna fantastika ali nanotehnologija je već realna stvar – mada, 

moraćemo sačekati nanobotove. 

 

 

 

Da li želite da imate nanobotove u sebi? 

Kako bi ste se osjećali u vezi sa nanotehnologijom koja dejstvuje unutar vašeg tijela? Da li je to u 

redu ukoliko vam ona pomaže? Da li bi vas brinulo to, ukoliko bi ona bila smještena tamo bez vašeg 

znanja ili dozvole?  



 

 

Grafen 

Veliki dio nanotehnologije će koristiti jedan čisti oblik ugljenika koji se naziva grafen. Atomi ugljenika 

su aranžirani u međusobno povezane heksagone koji obrazuju listove debljine samo jednog atoma. 

Grafen je super jak, on sprovodi struju i može biti oblikovan u cjevčice i loptice. Budućnost može biti 

sazdana od grafena. 

 

 

Ljudska svijest se stvara u mozgu. Kada zataji tijelo, zataji i mozak a svijest iščezava. Pokušaji da se 

popravi tijelo, uspori starenje ili naš biološki materijal zamijeni sa kibernetičkom mašinerijom su sve 

https://www.bitchute.com/video/dwvld2GMWzV4/
https://www.bitchute.com/video/y8tMDpzdJ4ZI/


pokušaji održavanja svijesti. Buduća tehnologija, nazvana „aplodiranje uma“, može učiniti sve ovo 

nepotrebnim. Mi bi mogli prebaciti svijest u neki kompjuter, gdje ona može postojati zauvijek. Neki 

tvde da je to nemoguće; drugi kažu da ćemo to raditi prije 2050.-te godine. Ko je u pravu? 

 

 

 

Magnetno bioštampanje 

 

Bio-tinta se stapa sa nanotehnologijom. Sićušne čestice namagnetisanog željeza se dodaju ćelijama 

preko bio-tinte. Umjesto da se šprica u obliku nekih matrica, bio-tinta se aranžira uz pomoć jednog 

magnetnog polja. To je slično načinu na kojem rade laserski printeri i mašine za kopiranje. Magnetno 

bio-štampanje bi moglo biti način ubrzavanja tog procesa. 

 

Štampana hrana 

 

Tehnologija koja se koristi za štampanje dijelova tijela, takođe se može koristiti i za pravljenje hrane. 

U stvari, to je mnogo lakše jer hrana ne mora biti oživljavana, nakon što bude odštampana. U 

budućnosti, meso koje ćemo jesti, biće napravljeno na taj način. Uzgoj domaćih životinja više šteti 

životnoj sredini nego uzgoj bilja, tako da bi proizvodnja mišićnih ćelija u fabrici a onda njihovo 

štampanje u onliku hamburgera, stejkova ili odrezaka, stvarala manje zagađenja. Mmm... 



 

 

Zaboravite na poboljšavanje tijela uz pomoć vlastite biologije – hajde da idemo bionički! Bionika su 

mehanički dijelovi tijela koji zamjenjuju i poboljšavaju njegovu prirodnu verziju. U budućnosti, 

dodavaćemo bionička poboljšanja našim tijelima i to će nas pretvoriti u kiborge (skraćenica za 

kibernetičke organizme). Neki ljudi već imaju bioničke noge, ruke i elektronske implante u njihovim 

tijelima. Kibernetička tehnologija može da ide mnogo dalje, transformišući ljude u pola-čovjek, pola-

robot. Hajde da vidimo zašto bi mi to željeli.  

 

(...) 

 

_________________________________________________________ 

Transhumanizacija je u punom pogonu, sve nam se odigrava pred nosom a skoro da niko ništa ne 

primjećuje?! A kako će to tek primjetiti oni kojima je u njihovo tijelo već smještena nano-tehnologija 

uz pomoć kojekakvih "vakcina", bez njihovog znanja i dozvole?! Nikako. Sada im ona reguliše 

percepciju i razmišljanje. Odrasli ljudi jesu lično odgovorni za svoje neznanje i ignorantnost kao i za 

posljedice koje idu zajedno s tim, međutim, ne može se isto reći i za djecu. A tragedija je upravo u 

tome što isti ti navode i djecu na "vakcinaciju", odnosno, de-humanizaciju i trans-humanizaciju! 

Dakle, postoji više nego dovoljno indikacija koje nam ukazuju na to da se, kao ljudska rasa, nalazimo 

se na ivici ambisa i sada je pitanje - da li je još uvijek, uopšte, moguće preduzeti išta svjesno i 

efikasno, kako bi se spriječilo da završimo u njemu?!  

Mnogi od nas, na svom individualnom nivou, sigurno će biti u stanju poduzeti nešto u skladu s 

vlastitom svjesnošću, odgovornošću i onim ljudskim osjećajem i znanjem koji dolaze iz unutrašnjosti 

našeg bića. Šta god to bilo, ići će u korist cijelog čovječanstva. Mi nemamo više šta izgubiti.  

Vrijeme je za manifestaciju ljudskog bića a ono je daleko superiornije od svakog robota, bez obzira na 

to koliko inteligentan on bio.  


